
 

Referat af bestyrelsesmøde 

22. november 2023 kl. 19:00-21:00 

 

Deltagere: Thomas, Søren, Sidse, Robin, Vibeke, Mads, Drew, Jens, 

Jette, Trine og Linette  
Afbud: Lars, Jonas, Helle 

Fraværende: Rasmus   

Referent: Linette    

 

Referat 

 
1. Velkommen 

 

2. Fastsættelse af dato for grupperådsmøde i februar 2024 

Det blev besluttet, at Grupperådsmødet afholdes den 26. februar kl. 18.00-

19.30.  

 

3. Fastsættelse af datoer for bestyrelsesmøder i 2024 
Datoerne for bestyrelsesmøderne er: 

- Den 10. januar kl. 19.00-21.00 (opstilling og budget) 

- Den 7. februar kl. 19.00-21.00 (regnskab underskrives) 

- Den 9. april kl. 19.00-21.00 

- Den 27. maj kl. 19.00-21.00 

- Den 19. juni kl. 18.00-21.00 (madmøde) 
- Den 15. august kl. 19.00-21.00 

- Den 1. oktober kl. 19.00-21.00 

- Den 20. november kl. 19.00-21.00 

 

4. Nyt fra gruppeledelsen 

Der er p.t. stoppet for tilgang til familiespejder. 
Der vil være behov for nye ledere til juniorerne samt trop fra august 2024 

 

5. Opfølgning på brandsyn den 12. oktober 

Jette og Jens har kontakt til brand- og beredskabskonsulent Lars Hansen fra 

kommunen, som er ved at undersøge, om der foreligger en nyere brandplan 

end den, der er fra 2010. På 2010-planen er der kun to af nødudgangene 

beskrevet (dem i enderne af Laden), dvs. at de to andre er sat op 
efterfølgende. Hvis der ikke findes en nyere plan med alle fire nødudgange 

beskrevet, kan de to nyere skilte pilles ned.  

Lars Hansen har lovet at vende tilbage inden julemarkedet afholdes. 

Den 27. november sendte Lars Hansen en helt ny evalueringsplan over 

Maglevad, selve planen er dateret den 13. november 2023. 

 
Derudover er el-attesten er fornyet.    

 



Gruppelederne sikrer, at brandplanen snarest gennemgås med alle ledere, så 

de er bekendt med brandplanen. Endvidere indarbejdes brandplanen i årshjulet, 

så det sikres at også nye ledere er bekendt med planen. 

 
 

 

6. Afholdelse af familielejr for hele gruppen forår 2024: hvad er bestyrelsens 

holdning? 

Afholdelsen af familielejren har bestyrelsen opbakning.  

Gruppelederne tager forslaget med på ledermøde for at høre ledernes holdning.  

 

7. Drøftelse af generel lovliggørelse af bygningerne, dvs. ud over Stuehuset, 

Laden, Hønsehuset og bålhytten 

Linette har ansvar for at sikre lovliggørelse af seniorhytten, brændeskuret, 

coronaskuret, shelterne og det lange skur bag Laden. 

 

8. Skal vi have en ny alkoholpolitik? 

Gruppelederne havde lavet et udkast til ny alkoholpolitik. Formålet er at få 
justeret alkoholpolitikken, så den er nuanceret i forhold til gældende praksis. 

Næste skridt er, at Gruppelederne drøfter forslaget med Klanen samt lederne.       

 

9.  Nyt fra formanden 

 Linette er tovholder vedr. fastelavn 

 
10. Indkomne forslag 

Punkter til dagsordenen tilføres denne forinden udsendelse af dagsordenen,    

hvorfor punktet er overflødigt og ikke vil fremgå af dagsordenen fremadrettet.    

 

11. Evt. 

Jonas har oplyst, at han ønsker at udtræde af bestyrelsen.  

Bestyrelsen vil fremover være mere opmærksom på at klæde de unge 
medlemmer bedre på til at varetage opgaven. 

 

MobilePay – Vibeke og Linette ser på hvilken betalingsaftale, der er mest 

fordelagtig 

 

Korpsrådsmøde - Sidse og Trine deltog, og Sidse gav et referat. 
 

Affaldscontainerne - vi burde have en 140 L container til madaffald. Drew 

undersøger dette med kommunen. Jette henstillede til, at containerne anvendes 

mindst muligt frem mod julemarkedet. 

 

Jens foreslog, at der udarbejdes retningslinjer for foreninger mm, som låner 

Maglevad.  
 

  

 


